
Η Επιτροπή κατήρτισε για το Αξιότιµο Μέλος του Ευρ. Κοινοβουλίου κατάσταση στην οποία εµφαίνονται τα
συγχρηµατοδοτηθέντα σχέδια το 1998 και 1999 κατανεµηµένα µεταξύ των τριών κατηγοριών τελικού αποδέκτη.
Η κατάσταση αυτή αποστέλλεται απευθείας στο Αξιότιµο Μέλος του Ευρ. Κοινοβουλίου και στη Γενική
Γραµµατεία του Ευρ. Κοινοβουλίου. Επίσης, η Επιτροπή υπενθυµίζει ότι µια έκθεση εκτέλεσης του συνόλου των
προγραµµάτων του 1998 έχει διαβιβαστεί στο Ευρ. Κοινοβούλιο (2).

Επειδή πρόκειται για έλεγχο της εκτέλεσης των προγραµµάτων και της χρηµατοδότησης, το γεγονός ό,τι οι
πληρωµές γίνονται τµηµατικά επιτρέπει στην Επιτροπή να διασφαλίσει την καλή εκτέλεση των διαφόρων φάσεων
των σχεδίων. Η τελευταία πληρωµή συνδέεται µε την παρουσίαση µιας έκθεσης αξιολόγησης εκ µέρους του
τελικού αποδέκτη.

Η Επιτροπή συµµετέχει στα σχέδια στο µέτρο του δυνατού, γεγονός που της προσφέρει τη δυνατότητα να ελέγξει
επιτόπου εάν η εφαρµογή ικανοποιεί τα κριτήρια και της αποφάσεις της χορήγησης. Η Επιτροπή επιπλέον µπόρεσε
να εξακριβώσει τα ισχυρά κίνητρα των τελικών αποδεκτών που πέτυχαν τους προκαθορισµένους στόχους και οι
οποίοι συµβάλλουν στη συνεργασία, η οποία συχνά ξεπερνάει τα όρια των χρηµατοδοτηθεισών δράσεων. Επιπλέον,
είναι σε εξέλιξη η αξιολόγηση του συνόλου των προγραµµάτων εκ µέρους των ανεξαρτήτων εµπειρογνωµόνων, η
οποία θα επιτρέψει την εκτίµηση των αποτελεσµάτων των ήδη ολοκληρωθέντων σχεδίων στα πλαίσια του
προγράµµατος Falcone, πρόγραµµα που άρχισε στο τέλος του 1998.

(1) ΕΕ C 355 της 8.12.1999.
(2) SEC(1999)1955.

(2000/C 374 E/115) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ P-0540/00

υποβολή: Marialiese Flemming (PPE-DE) προς την Επιτροπή

(21 Φεβρουαρίου 2000)

Θέµα: Παγκόσµια Οργάνωση Εµπορίου � Γεωργία, Περιβάλλον

Παρά το γεγονός ότι απέτυχε στο Seattle η προσπάθεια δροµολόγησης ενός γύρου διαπραγµατεύσεων της ΠΟΕ,
γίνεται διαπραγµάτευση για τα θέµατα της λεγόµενης Built-in Agenda, συγκεκριµένα για τη γεωργοκτηνοτροφία
και την παροχή υπηρεσιών. Υπάρχει αντίθετα αβεβαιότητα για το πώς θα συνεχιστούν οι διαπραγµατεύσεις για ένα
νέο γύρο διαπραγµατεύσεων της ΠΟΕ.

Συνεχίζει να ισχύει η ετοιµότητα που είχε επιδείξει στο Seattle η Ευρωπαϊκή Επιτροπή ενόψει της έναρξης νέου
γύρου διαπραγµατεύσεων της ΠΟΕ;

Πώς προτίθεται η Ευρωπαϊκή Επιτροπή να λάβει υπόψη την ανάγκη συµπερίληψης των περιβαλλοντικών θεµάτων
σε έναν νέο γύρο διαπραγµατεύσεων της ΠΟΕ;

Ποιά µέτρα πρόκειται να λάβει η Ευρωπαϊκή Επιτροπή για να λάβει υπόψη τη συµµετοχή των ΜΚΟ στο πλαίσιο
των διαπραγµατεύσεων της ΠΟΕ;

Σκοπεύει η Επιτροπή να διαβιβάσει στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο το σύνολο των πληροφοριών που αφορούν τις
διαπραγµατεύσεις;

Απάντηση του κ. Lamy Εξ ονόµατος της Επιτροπής

(20 Μαρτίου 2000)

Όπως γνωρίζει το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβολίου, η προσέγγιση της Κοινότητας όσον αφορά ένα νέο γύρο
διαπραγµατεύσεων του ΠΟΕ έχει επικυρωθεί τόσο από το Συµβούλιο όσο και από το Κοινοβούλιο στο ψήφισµά
του της 15ης ∆εκεµβρίου 1999. Η γενική προσέγγιση όσον αφορά ένα νέο γύρο εξακολουθεί ως εκ τούτου να
ισχύει.

Η προσέγγιση αυτή περιλαµβάνει την ανάγκη να εξασφαλιστεί ότι ο ΠΟΕ θα ανταποκριθεί στις βάσιµες ανησυχίες
όσον αφορά τις εµπορικές συναλλαγές, όπως για παράδειγµα στον τοµέα του περιβάλλοντος. Παρόλο που το
θέµα είναι ακόµη αµφιλεγόµενο, η Επιτροπή είναι πεπεισµένη ότι οι βασικοί στόχοι εξακολουθούν να ισχύουν. Η
Επιτροπή µελετά προς το παρόν πώς θα συµπεριλάβει αυτό το ιδιαίτερο θέµα στις συνεχείς προσπάθειές της για
την έναρξη του νέου γύρου, προσπαθώντας, για παράδειγµα να εξηγήσει σαφέστερα τους στόχους, να αναλάβει
δράση για να ενισχύσει την εµπιστοσύνη και να περιορίσει τις ανησυχίες ορισµένων εµπορικών εταίρων, κυρίως
των αναπτυσσόµενων χωρών, και να αξιολογήσει τα µέσα µε τα οποία θα επιτύχει αυτούς τους βασικούς στόχους
του ΠΟΕ.
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Στο πλαίσιο των προετοιµασιών για την έναρξη των µελλοντικών διαπραγµατεύσεων, η Επιτροπή συνεχίζει
εξάλλου την αξιολόγηση των αποτελεσµάτων της αειφόρου ανάπτυξης, που περιλαµβάνει την εξέταση του
ενδεχόµενου αντίκτυπου που θα είχαν στο περιβάλλον µια περαιτέρω φιλελευθεροποίηση και τροποποιήσεις στις
ρυθµίσεις του ΠΟΕ. Το Κοινοβούλιο ενηµερώνεται τακτικά για τις προόδους αυτού του σχεδίου και µέλη του
έχουν προσκληθεί σε συνεδριάσεις µε τα κράτη µέλη και την κοινωνία των πολιτών σχετικά µε αυτό το θέµα.

Η Επιτροπή προσπάθησε να εµπλέξει µη κυβερνητικές οργανώσεις (ΜΚΟ) και οργανώσεις της κοινωνίας των
πολιτών τόσο στο επίπεδο του ΠΟΕ, όσο και σε κοινοτικό επίπεδο. Τα µέλη της Επιτροπής που είναι υπεύθυνα
για το εµπόριο είχαν αρκετές διαβουλεύσεις µε τις ΜΚΟ πριν από το Seattle. Στον ΠΟΕ η Επιτροπή έκανε
προτάσεις για να υπάρχει µεγαλύτερη διαφάνεια όσον αφορά τα έγγραφα και για να εντατικοποιηθεί ο διάλογος
µε τις κοινότητες των ΜΚΟ τόσο σε κοινοτικό επίπεδο, όσο και σε επίπεσο ΜΚΟ.

Όσον αφορά τη διαβίβαση πληροφοριών στο Κοινοβούλιο, το Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου γνωρίζει ότι η
Επιτροπή έχει αναλάβει να παρέχει τακτικά έγγραφα και πληροφορίες το Κοινοβούλιο, τόσο κατά την προ-
ετοιµασία όσο και κατά τη διάρκεια των διαπραγµατεύσεων, εφόσον είναι σκόπιµο.

(2000/C 374 E/116) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0543/00

υποβολή: Hiltrud Breyer (Verts/ALE) προς το Συµβούλιο

(2 Μαρτίου 2000)

Θέµα: Σχέδιο για ένα νέο κοινοτικό πλαίσιο για κρατικές ενισχύσεις µε σκοπό την προστασία του περιβάλλοντος

Οι υπηρεσίες της Επιτροπής συζητούν επί του παρόντος µε τα κράτη µέλη για ένα σηµαντικό έγγραφο: «κοινοτικό
πλαίσιο σχετικά µε κρατικές ενισχύσεις για την προστασία του περιβάλλοντος». Αυτό πρόκειται να τεθεί σε ισχύ
τον Ιούλιο του 2000. Το κοινοτικό πλαίσιο είναι ουσιώδες για τη διαχείριση των κρατικών ενισχύσεων σε θέµατα
περιβάλλοντος, όπως, π.χ. σε ό,τι αφορά την ενίσχυση των κρατών µελών για ανανεώσιµες πηγές ενέργειας.

1. Ποια είναι τα κύρια κριτήρια σύµφωνα µε τα οποία η Επιτροπή αξιολογεί τις κρατικές ενισχύσεις για την
προστασία του περιβάλλοντος;

2. Ακριβέστερα, σε ποια προσέγγιση βασίζεται το κοινοτικό πλαίσιο, σύµφωνα µε το οποίο ενισχύονται οι
ανανεώσιµες πηγές ενέργειας;

3. Πώς προτίθεται να δράσει το Συµβούλιο ώστε να εξασφαλισθεί η διαφάνεια και η συνεργασία µε το
Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο, την οποία έχει υποσχεθεί ο Πρόεδρος της Επιτροπής Prodi;

Απάντηση

(18 Μαΐου 2000)

Το Συµβούλιο έχει τονίσει επανειληµµένως τη σηµασία της προώθησης των ανανεώσιµων πηγών ενέργειας ως
µέσου επίτευξης των στόχων τόσο της ενεργειακής όσο και της περιβαλλοντικής πολιτικής. Στο πλαίσιο αυτό, η
Επιτροπή πρόκειται να υποβάλει πρόταση οδηγίας για την πρόσβαση της ηλεκτρικής ενέργειας που παράγεται από
ανανεώσιµες πηγές στην εσωτερική αγορά ενέργειας στο εγγύτατο µέλλον.

Όσον αφορά τις κρατικές ενισχύσεις, το Συµβούλιο υπενθυµίζει το ψήφισµά του περί ανανεώσιµων πηγών
ενέργειας (1), το οποίο εκδόθηκε στις 8 Ιουνίου 1998 και στο οποίο αναφέρεται ότι «τα κράτη µέλη επιλέγουν τα
πλέον ενδεδειγµένα µέσα για να προωθήσουν τη χρήση των ανανεώσιµων πηγών ενέργειας …. που προσαρµόζον-
ται καλύτερα στις εθνικές τους συνθήκες και συµµορφούνται προς τις υποχρεώσεις που επιβάλλει η Συνθήκη και
τις κοινοτικές κατευθύνσεις περί κρατικών ενισχύσεων για την προστασία του περιβάλλοντος.» Επιπλέον, το
Συµβούλιο επικροτεί την πρόθεση της Επιτροπής «να µελετήσει κατάλληλες τροποποιήσεις υπέρ των ανανεώσιµων
πηγών ενέργειας κατά την αναθεώρηση των κατευθύνσεων της Κοινότητας για τις κρατικές ενισχύσεις».

(1) ΕΕ C 198 της 8.6.1998, σελ. 1.
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